

## Lijst toezeggingen en moties

Raadscommissie Financiën en Veiligheid november 2011

| Nr. | Datum collegelid dienst                      | Agendapunt                             | Verzoek van | Toezeggingen   | Opmerkingen  |
|-----|--|--|-------------|--|--|
| 1.  | 09-03-11<br>Rehwinkel<br>(BD)                | Veiligheids-<br>beleid                 | D66         | Komt met een evaluatie van het fenomeen 'bestuurlijke strafbeschikking' ter bespreking in de commissie   | <i>Commissie mei: wordt een jaar na invoering (zomer 2012)</i> |
| 2.  | 20-04-11 / 2<br>Schroor<br>(BD)              | Personeelsbeleid                       | PvdD / SP   | College gaat nadenken over het evt. hanteren van streefcijfers arbeidsgehandicapten in gemeentedienst  |  |
| 3.  | 11-05-11<br>Rehwinkel<br>(BD)                | Jaarverslag<br>Ombudsman /<br>klachten | D66         | Komt over half jaar met update over de implementatie van de aanbevelingen van de ombudsman   |  |
| 4.  | 11-05-11<br>Rehwinkel<br>(BD)                | Jaarverslag<br>Ombudsman /<br>klachten |             | Zal in vervolg m.b.t. klachtenrapportage ook langjarige trends aangeven  |  |
| 5.  | 09-06-11<br>Dekker<br>(BD)                   | Rekening 2010                          |             | Geeft aan dat bij de behandeling van de tarievennota wordt ingezoomd op in hoeverre de hoogte van de afvalstoffenheffing zich verhoudt tot de toename van de reserve, en of de afvalstoffenheffing kan worden verlaagd   |  |
| 6.  | 09-06-11<br>Schroor<br>(BD)                  | Rekening 2010                          |             | Voor de begroting komt er een eerste tussenmeting externe inhuur   | <i>Okt/nov 11</i>  |
| 7.  | 29-06-11<br>Schroor<br>(BD)                  | Voorjaarsdebat<br>raad                 |             | In beginsel zullen er jaarlijks functioneringsgesprekken worden gehouden met alle medewerkers  |  |
| 8.  | 06-07-11<br>Rehwinkel<br>(HVD)               | Rondvraag                              | SP          | Gaat na wat er de afgelopen anderhalf jaar is gebeurd om aantal valse brandmeldingen bij UMCG terug te brengen   | <i>Collegedebrief in november op agenda</i>                    |
| 9.  | 06-07-11<br>Rehwinkel /<br>Visscher<br>(HVD) | Rondvraag                              | PvdD        | Zal aan wethouder Visscher vragen in hoeverre genitale verminking / vrouwenbesnijdenis in de Stad een groter probleem is dan tot nu toe aangenomen; als dat zo is, waarom is dat dan niet aan de raad meegedeeld? (dit mede n.a.v. brief burgemeester aan minister over Qatgebruik, waarin ook gesproken wordt over groot aantal problemen in Somalische gemeenschap op o.a. dit gebied) |  |

|     |                               |                        |             |  |  |
|-----|-------------------------------|------------------------|-------------|--|--|
| 10. | 06-07-11<br>Rehwinkel<br>(BD) | Videoschermen<br>EK/WK | PvdA        | Komt met brief inzake videoschermen EK/WK, waarin zo goed mogelijk inzichtelijk zal worden gemaakt waaraan een aanvraag moet voldoen (qua randvoorwaarden, kosten ed.) Is verder bereid om nog eens naar de ervaringen in andere steden te vragen. |  |
| 11. | 14-09-11<br>Rehwinkel<br>(BD) | Rondvraag              | Stadspartij | Gaat na hoe het zit met het gerucht dat er malafide Riepe-verkopers ('namaak-daklozen') in de stad opereren  |  |
| 12. | 14-09-11<br>Rehwinkel<br>(BD) | Mosquito               |             | Neemt commissiebespreking over al dan niet verbieden van de mosquito mee naar college en komt naar aanleiding daarvan met een raadsvoorstel wijziging APVG   |  |
| 13  | 05-10-11<br>Rehwinkel<br>(BD) | Mededelingen           |             | Burgemeester zal nog openstaande toezeggingen schriftelijk afhandelen  |  |
| 14  | 05-10-11<br>Rehwinkel<br>(BD) | Rondvraag              | Stadspartij | Komt schriftelijk terug op vraag over Heerdenpad in Beijum en signaal dat Beijum Burgerwacht wil instellen, incl. genomen of te nemen maatregelen rond Heerdenpad en visie college op fenomeen Burgerwacht   | <i>Commissie (m.n. CDA) wil hier tzt graag met burgemeester over doorspreken</i> |
| 15  | 05-10-11<br>Rehwinkel<br>(BD) | Koninginnedag          | VVD         | Ondernemers en organisatoren worden betrokken bij evalueren van en evt. ontwerpen nieuwe maatregelen mbt crowdmanagement rond Koninginnedag, uurtje van Wallage icm evt. cooling down, en problemen mbt avond/nachtwinkels                         |  |
| 16  | 05-10-11<br>Rehwinkel<br>(BD) | Koninginnedag          | SP          | Commissie wordt tijdig (dus ruim voor Koninginnedag) in de gelegenheid gesteld om evt. aanvullende/nieuwe maatregelen met burgemeester te bespreken  |  |

| Nr. | Datum collegelid dienst      | Agendapunt onderwerp | Indiener(s)                                | Moties  | Opmerkingen  |
|-----|------------------------------|----------------------|--|---|--|
| 1.  | 23-06-10<br>Dekker<br>(BD)   |                      | PvdA, VVD,<br>D66, CDA, CU,<br>Stadspartij | Motie Gemeente Groningen in control <ul style="list-style-type: none"> <li>m.i.v. jaarrekening 2010 de mate van <i>in control</i> zijn van de gemeente Groningen jaarlijks expliciet te onderbouwen middels een <i>in control</i> verklaring</li> </ul> | <i>m.i.v. jaarrekening 2011 (commissie 14/9/11)</i>                    |
| 2.  | 29-09-10<br>Schroor<br>(DIA) |                      | CDA, VVD,<br>D66, PvdA                     | Motie Evaluatie Social Return <ul style="list-style-type: none"> <li>tenminste drie m.n. genoemde aspecten op te nemen in de evaluatie</li> </ul>   | <i>Najaar 2011</i>   |
| 3.  | 24-11-10<br>Dekker<br>(BD)   |                      | Alle partijen                              | Motie Behoud gemeentelijke ombudsman <ul style="list-style-type: none"> <li>Met een alternatief te komen voor de voorgestelde bezuiniging op de ombudsman</li> </ul>  | <i>Bij eerste voortgangsrapportage bezuinigingen volgt alternatief</i> |

|    |                                |  |  |   |  |
|----|--------------------------------|--|--|---|--|
|    |                                |  |  |   | <i>bezuinigingsvoorstel<br/>(brief moties 9/12/10)</i><br><br><i>Bij de begroting 2012<br/>volgt alternatief voorstel<br/>(brief moties 26/5/11)</i>   |
| 4. | 24-11-10<br>Schroor<br>(BD)    |  | D66, S&S,<br>Stadsp., CDA              | Motie Naar een papierloze organisatie <ul style="list-style-type: none"> <li>Het principe van een papierloze organisatie als ambitie mee te nemen bij het streven naar een efficiënte en op samenwerking gerichte organisatie</li> </ul>  | <i>Digitalisering is als<br/>eerste onderdeel van de<br/>organisatieontwikkeling<br/>opgepakt (brief moties<br/>26/5/11)</i>   |
| 5. | 24-11-10<br>Dekker<br>(BD)     |  | CDA, S&S                               | Motie Risico's anders afschrijven <ul style="list-style-type: none"> <li>Nog voor het voorjaarsdebat 2011 een nadere onderbouwing aan te leveren waaruit blijkt dat de wijzigingen mbt het afschrijven realistisch en verantwoord zijn</li> </ul>   | <i>Bij eerste<br/>voortgangsrapportage<br/>bezuinigingen (brief<br/>moties 9/12/10)</i><br><br><i>Deels gebeurd, deels<br/>volgt het bij volgende<br/>vgr bezuinigingen (brief<br/>moties 26/5/11)</i>   |
| 6. | 24-11-10<br>Schroor<br>(DIA)   |  | CU, CDA                                | Motie Gratis trouwen in stadhuis <ul style="list-style-type: none"> <li>Bezuiniging op gratis trouwen in stadhuis in te trekken</li> </ul>  | <i>Bij eerste<br/>voortgangsrapportage<br/>alternatief<br/>bezuinigingsvoorstel<br/>(brief moties 9/12/10)</i><br><br><i>Gebeurd voor jaarschijf<br/>2011, bij begroting 2012<br/>structureel vervangend<br/>voorstel (brief moties<br/>26/5/11)</i> |
| 7  | 24-11-10<br>Rehwinkel<br>(HVD) |  | S&S, CDA, CU,<br>VVD, PvdD,<br>Stadsp. | Motie Brandveiligheidscheck <ul style="list-style-type: none"> <li>Uitzoeken hoe ervoor gezorgd kan worden dat bekendheid van mogelijkheid tot gratis vrijwillige brandveiligheidscontroles groeit</li> <li>Voor promotie van vrijwillige brandveiligheidscontroles en voor de hieruit voortkomende extra controles met dekkingsvoorstel komen</li> </ul> | <i>Januari 2011 notitie<br/>over dit onderwerp (brief<br/>moties 9/12/10)</i><br><i>- dekkingsvoorstel<br/>meegenomen in nota<br/>jongerenhuisvesting, op<br/>rest wordt nog<br/>teruggekomen</i>  |

|     |                                 |                          |   |   |  |
|-----|---------------------------------|--------------------------|---|---|--|
|     |                                 |                          |   |   | <i>Over promotie komt apart voorstel (brief over moties 26/5/11)</i>   |
| 8   | 15-12-10<br>Dekker<br>(BD)      | Tarievennota             | PvdA, CU, CDA                           | Motie Voorkom rekenfouten en slordigheden <ul style="list-style-type: none"> <li>om in februari 2011 met voorstel te komen waarin wordt ingegaan op hoe rekenfouten en slordigheden in toekomst kunnen worden voorkomen en hierbij expliciet in te gaan op proces van interne sturing en beheersing</li> </ul>  | <i>Commissie FV 16/3: komt eind maart<br/>Brief 4/5: september</i>   |
| 9.  | 15-12-10                        | Tarievennota             | S&S, Stadsp.,<br>D66, GL, PvdD,<br>VVD  | Motie Tariefdifferentiatie afvalstoffenheffing <ul style="list-style-type: none"> <li>met een voorstel te komen waarin de tariefdifferentiatie verder wordt vergroot om te komen tot een rechtvaardige relatie tussen afvalproductie en de heffing</li> </ul>   | <i>Verwerkt in brief over moties 26/5/11</i>   |
| 10. | 30-03-11                        | Treasurystatuut          | PvdA, VVD,<br>CDA, CU,<br>PvdD, Stadsp. | Motie Gevolgen renteaanpassing <ul style="list-style-type: none"> <li>een notitie op te stellen voor de begrotingsbehandeling 2012 over het rentebeleid van de gemeente Groningen voor investeringen en renterisicomanagement</li> </ul>  | <i>Voor begroting</i>  |
| 11. | 27-04-11<br>Schroor<br>(BD/DIA) | Organisatie-ontwikkeling | S&S                                     | Motie Digitalisering <ul style="list-style-type: none"> <li>Voor het einde van het jaar de discussie met de raad aan te gaan over de digitalisering van de organisatie</li> </ul>   | <i>Eind 2011 (evt in CV)</i>   |
| 12. | 22-06-11<br>Dekker<br>(BD/DIA)  | Jaarrekening             | PvdA                                    | Motie Verdere verlaging woonlasten 2012 en verder <ul style="list-style-type: none"> <li>te onderzoeken of de huidige max. hoogte van de reserve afvalstoffenheffing in het licht van o.a. de resultaten van afgelopen periode verlaagd kan worden</li> <li>m.i.v. begrotingsjaar 2012 baten en lasten m.b.t. afvalstoffenheffing beter te ramen, bij aanbidding begroting 2012 onderbouwing afzonderlijk voor te leggen met bovengenoemd onderzoek</li> <li>afvalstoffenheffing in 2012 e.v. te verlagen met de overschotten op de reserve afvalstoffenheffing, voor zover boven maximum en niet geblokkeerd door verruiming kwijtschelding</li> </ul> | <i>Bij begroting 2012<br/>Collegebrief 14/7: bij tarievennota komen we hierop terug<br/>Idem motiebrief 7 okt.</i> |
| 13. | 22-06-11<br>Dekker<br>(BD)      | Jaarrekening             | CDA, PvdA,<br>VVD, CU, D66              | Motie Investeren in risicomanagement <ul style="list-style-type: none"> <li>bij begroting 2012 plan van aanpak m.b.t. op niveau brengen risicomanagement</li> </ul>   | <i>Bij begroting 2012 (vooraf bespreken in F&amp;V)<br/>Collegebrief 14/7: bij bespreking in F&amp;V</i>           |

|     |                               |                                |                            |   |  |
|-----|-------------------------------|--------------------------------|----------------------------|---|--|
|     |                               |                                |                            |   | <i>nadere afspraken<br/>Cie. F&amp;V 5/10:<br/>indieners motie beraden<br/>zich op evt.<br/>aanscherping van de<br/>motie</i>  |
| 14. | 22-06-11<br>Dekker<br>(BD)    | Jaarrekening                   | CDA, PvdA,<br>VVD, CU, D66 | Motie Scherper op nieuw beleidsgeld <ul style="list-style-type: none"> <li>• de benutting van de middelen voor nieuw beleid voor de bestemde doelen meer prioriteit te geven</li> <li>• meer aandacht te besteden aan onderbouwing van verzoeken tot doorschuiven van middelen</li> </ul>   | <i>Reactie in motiebrief van<br/>7 oktober 2011</i>  |
| 15. | 22-06-11<br>Dekker<br>(BD)    | Jaarrekening                   | CU, CDA,<br>VVD, S&S       | Motie Concernsturing <ul style="list-style-type: none"> <li>• voor de begroting 2012 aangeven hoe concernsturing en – control vanaf 1 januari 2012 versterkt kan worden</li> </ul>  | <i>Voor begroting 2012<br/>Motiebrief 7 oktober:<br/>Naar verwachting in<br/>november nadere info</i>  |
| 16. | 29-06-11<br>Rehwinkel<br>(BD) | Voorjaarsdebat                 | GL, CU, PvdA,<br>S&S, SP   | Motie Veiligheidsbudget en mensenhandel <ul style="list-style-type: none"> <li>• voor de raadsbehandeling van de begroting 2012 de consequenties van de bezuinigingen op het veiligheidsbudget m.n. voor kwetsbare groepen in stad scherp in beeld te brengen en aan te geven wat het kost om de huidige inzet voor mensenhandel te behouden en slachtoffers ervan adequaat op te vangen</li> </ul> | <i>Voor begroting 2012<br/>Motiebrief 7 oktober<br/>verwijst naar<br/>najaarsnota bij<br/>begroting 2012</i>   |
| 17. | 29-06-11<br>Rehwinkel<br>(BD) | Voorjaarsdebat                 | PvdD                       | Motie handhaving rookverbod <ul style="list-style-type: none"> <li>• invloed aanwenden om handhaving rookverbod in Gemeente strikter uit te voeren</li> </ul>   | <i>Collegebrief 14/7:<br/>college zal oproep<br/>overbrengen aan<br/>Voedsel- en<br/>Warenautoriteit<br/>Inmiddels gebeurd<br/>(afvoeren na<br/>commissievergadering<br/>november)</i> |
| 18. | 20-07-11<br>Rehwinkel<br>(BD) | Kadernota<br>Veiligheidsbeleid | SP, GL, D66,<br>CU, S&S    | Motie Supportersproject <ul style="list-style-type: none"> <li>• de wens van de raad om inzicht te krijgen in de investeringen van de voetbalclub op het gebied van het supportersproject aan de FC over te brengen en op basis daarvan de bespreken welke evt. bijdrage van de FC aan het project gerechtvaardigd is</li> </ul>  |  |
| 19. | 20-07-11<br>De Vries /        | GR Meerstad                    | CDA, GL,<br>PvdA, D66      | Motie onafhankelijk voorzitter Meerstad <ul style="list-style-type: none"> <li>• dat binnen de setting van de GR Meerstad een</li> </ul>  |  |

|  |                  |  |  |  |  |
|--|------------------|--|--|--|--|
|  | Visscher<br>(BD) |  |  | onafhankelijk uitvoerend voorzitter dient op te treden |  |
|--|------------------|--|--|--|--|